
Bestyrelsesmøde i Stubberup Grundejerforening den 5. marts 2025
Mødet afholdt hos HB

Tilstede var: Jan Busholdt - JB,
Michael Siltan – MS,
Kristoffer Galskjøt – KG
Henning Berg – HB (suppleant)
Jonas Lock Larsen – JLL (afgåede kasserer).
Henrik Jeberg – HJ (referent)

Fraværende: Christian Rasmussen – CR (syg)

1. Godkendelse af referat fra 28. januar 2025 bestyrelsesmøde samt referat 
fra Generalforsamling 25. februar 2025

       Referat fra bestyrelsesmøde den 28. januar 2025 blev godkendt uden 
bemærkninger.
Referat er lagt på foreningens hjemmeside.

Referat fra Generalforsamling blev gennemgået, og det blev aftalt at der skal 
foretages enkelte korrektioner, hvorfor dette underskrives på næste 
bestyrelsesmøde, hvorefter det offentliggøres på foreningens hjemmeside. 

2. Konstituering af bestyrelsen   
Bestyrelsen konstituerede sig efter generalforsamlingen 25. februar 2025:

Formand: Jan Busholdt 
Næstformand: Christian Rasmussen
Kasserer: Michael Siltan
Sekretær: Henrik L. Jeberg
Medlem: Kristoffer Galskjøt
Suppleant: Henning Berg

På næste møde underskrives dette referat.

3. Planlægning af mødeaktivitet frem næste års generalforsamling
Bestyrelsen har planlagt følgende møderække vedr. bestyrelsesmøder:

- 7. maj 2025 kl. 19:30, hos JB
- 17. september 2025 kl. 19:30, hos KG
- 14. januar 2026 kl. 19:30, hos HJ

Generalforsamling 2026 planlægges afholdt den 18. Februar 2026 kl. 19:00.



HB reservere lokaler på Møllegården 72, 4140 Borup. 

4. Økonomi 

JB undersøger historik omkring fremsendelse af tidligere rykker til restanter i 
grundejerforeningen, herefter vurderes om der foretages yderligere.
Punktet vendes på næste møde. 

JLL koordinerer en overdragelse til MS – bl.a. kontakter banken; i denne 
forbindelse skal JB får samme beføjelser som MS. 

MS undersøger mulighed for hhv. ny bankforbindelse samt anvendelse af 
Mobilpay.

5. Generalforsamlingen 2025
Der var enighed om, at denne forløb i en god atmosfære, med god dialog og 
debat omkring de få emner der blev vendt.

6. Fastelavnsfest 2025
Det kunne med store glæde konstateres, ca. 30 deltog I årets arrangement, 
derudover at der ligeledes var en del små børn med. 

7. Friarealet
JB og HB har afholdt møde med Køge kommune vedr. status for §3 
behandlingen.
Der afventes endelig afgørelse af Køge kommune, men vi kan udlægge barkflis 
udenfor §3 områder.

8. Eventuelt
      Følgende punkter blev behandlet:
      - Bom ved adgangssti imellem Krogvej og Lammestrupvej.
      - Mulig for opslag på foreningens hjemmeside.

      Ovenstående behandles færdig på næste møde.

      - Opsætning af skilte, hvor disse mangler (HB tager aktion).


